

萬富行 MATTHEWS FOODS LTD

CUSTOMER APPLICATION FORM

APPLICANT NAME:

申請人姓名

BUSINESS NAME:

餐館名字

BUSINESS ADDRESS:

餐館地址

POSTCODE:

郵政編碼

BUSINESS TEL NO:

餐館電話

FAX TEL NO:

傳真號碼

ARE BUSINESS PREMISES:

OWNED / LEASED / RENTED

此處物業是

自有

長期租約

短期租約

HOME ADDRESS:

家庭住址

POSTCODE:

郵政編碼

HOME TEL NO:

家庭電話

FAX TEL NO:

傳真號碼

ARE PREMISES:

OWNED / RENTED

此處物業是

自有

租約

THE DETAILS OF THIS APPLICATION ARE TO MY KNOWLEDGE TRUE AND COMPLETE.

以上所有資料我保證是真實和完整的

NAME:

姓名

SIGNATURE:

簽名

DATE:

日期

Please provide a photocopy of your passport, and 2 utilities bills with your home address on it.

請提供您的護照复印件以及两份帶有您家庭住址的賬單（電費單，水費單，固定電話賬單，煤氣賬單其中的兩樣）

1. The customer must submit application if he or she want to pay goods by cheque.

顧客如要用支票支付貨款，需先向本行提出申請。

2. There will be an Administration Charge of £30.00 (payable in cash) for dishonoured cheques. This sum may be increased from time to time at the Company's sole discretion. Customers whose cheques are dishonoured will be required to pay in cash for future deliveries.

支票一旦被銀行拒付，顧客將被額外要求支付£30.00管理費(現金)且以後的交易將只能用現金付款。